KWANSEI GAKUIN UNIVERSITY

SCHOOL OF POLICY STUDIES 종합정책학부 综合政策学部

都市政策学科 도시정책학과

Department of Policy Studies
종합정책학과 综合政策学科Department of Applied Informatics
미디아정보학과 传媒信息学科 Department of Urban Studies Department of International Policy Studies 국제정책학과 国际政策学科

Think Globally, Act Locally,



Kwansei Gakuin is one of the most prestigious private schools in Japan, dating back to 1889, when it was founded by the American missionary, Reverend Walter Russell Lambuth, M.D.. It is now a comprehensive and integrated educational institute with a university, college, junior college, senior high school, junior high school, elementary school and kindergarten, all based on Christian principles.

> Kwansei Gakuin University (KGU) has 13 graduate schools and 10 undergraduate schools. The School of Policy Studies was established in 1995 to achieve an integration of theoretical and practical studies to promote the coexistence of human beings with nature. The School of Policy Studies now encompasses four departments as below:

Department of Policy Studies

Department of Applied Informatics

Department of Urban Studies

Department of International Policy Studies

Be a Citizen of the World, Serving to Create a Better Future.

ff f f h

Outline of SPS

"Think Globally, Act Locally." is our school motto. We aim to nurture students' development of both interdisciplinary and specialist abilities, so that they can act locally to solve problems using a global perspective. At the School of Policy Studies, students strive to come up with appropriate policies for solutions to major worldwide problems and challenges, such as environmental disruption, international disputes, poverty, information divides, and urban problems that confront the world, based on a philosophy of "Coexistence between people and nature, and coexistence among people."

SCHOOL OF POLICY STUDIES

Department of Policy Studies Department of Applied Informatics Department of Urban Studies

Department of International Policy Studies

You can learn study such fields as politics, economics, law, business administration, sociology, engineering, science, human science, and social welfare.

Graduate Program: Master's and Doctoral Course (In the Master's course. the International Development Strategy area offers an English-medium program in which classes are taught in English and papers are written in English.)



학부개요

Think Globally, Act Locally. 관서학원대학의 종합정책학부에서는 환경파괴, 국제분쟁, 빈곤, 정보격차, 도시문제 등, 지구상에서 일어나는 각종 문제들을 극복하고, 자연과 인간, 인간과 인간이 함께 발전해 나가기 위한 구체적인 정책을 글로벌적인 시점에서 입안하여. 가까운 곳에서부터 실행가능한, 종합적인 지식과 전문적인 지식을 겸비한 인재 육성을 목표로 하고 있습니다.

학업내용; 정치학, 경제학, 법학, 경영학, 사회학, 공학, 이학, 인문학, 사회복지학 대학원: 석사과정, 박사과정

学部简介

关西学院大学综合政策学部是以 Think Globally, Act Locally (立足本地, 放眼世 界)为办学理念。

探索地球所面临的环境问题、国际纷争、贫困、 信息差距、都市问题的解决方案。以全球、多角 度的视点来筹划为了自然和人类,人类和人类 一同取得发展的具体策略,兼备自身实行的综 合能力和专业能力的创新型人材的培养作为 目标。

专业课程种类: 政治学,经济学,法学,经营学,社 会学,工学,理学,人文学,社会福利学等

研究生课程:硕士课程,博士课程



One of good points for international students at SPS is that they can acquire Japanese and English at the same time because SPS has many classes which are only taught in English. They can also learn technical words and specialties. Moreover, many students have open minds to international matters because of classes such as "Language and Multiculturalism." If you are in SPS, you can improve your abilities such as communication skill and how to associate with new people through the chapel committee and club activities.

유학생들에게 있어서 종합정책학부의 장점 중 하나는 일본어능력과 영어능력을 동시에 익힐 수 있다는 점입니다. 게다가 영어로 진행되는 수업이 많아, 전문용어를 손쉽게 접함으로써 전문성을 향상시킬 수 있습니다. 또한, 다양한 언어·문화에 관한 수업이 많은 만큼, 종합정책학부의 학생들의 태도는 외국인 유학생들에게 보다 개방적입니다. 이러한 환경 안에서 유학생들은, 채플위원· 서클홬동등을 통하여, 일본인과의 교제, 의사소통능력 능력의 향상을 도모할 수 있습니다.

In SPS, we can study many kinds of topics. To study beyond one field makes students get broadened views. And we can choose what we really want to learn while studying many kinds of fields. Students will come to try to solve problems from various points of views, such as Ecology, International Development and Urban Policy. Therefore, I suggest that you take many kinds of classes.

総合政策学部では、様々な分野を勉強することができるのが魅力です。いろんなことを学べる から、自分に合ったものを勉強できると思います。そうすることで、ひとつの問題も多方面か らみることができるし、自分が何を勉強したいかまだ決まっていなくてもその選択肢が広がる というのもいいところだと思います。エコロジー、国際発展政策、都市政策などいろんな視点 から物事をみつめられるようになるので、いろんな分野の授業を受けて欲しいです。

Department of Urban Studies Policy Field olicy Fie Department of **Policy Studies Department of Department of** pplied Informatics International Policy **Studies**

SCHOOL OF POLICY STUDIES



Yu Kanazawa, Sanda, Japan, 3rd orade studen



I learned a lot of things during 4 years in SPS. I think what I learned is very useful after graduation. Through my student life, I knew the importance of being diligent. I was aroused by the diligence of two disabled friends of mine. Now, I' m doing every task with all my diligence. I think this attitude that I got in SPS will be useful throughout my life.

在综合政策学部的四年学习生活中,我学到了很多知识。进入社会后,我觉得这些都是非常有用的。 特别是"对待事物的认真态度"。在学期间,我结识了两位残疾学生朋友,看到他们努力学习的身影, 我对自己悠闲且不认真的生活态度感到羞愧。从这两位同学的身上,我学到了"认真地生活态度"。 我明白了,无论做什么事都应该认真地去对待。在工作上,这种认真的态度也对我有了很大的帮助。

Our Students

SPS Entrance Exam information

1) International Student Exam

•Number of openings: 15

•Eligibility: International students who have completed 12 years of education outside of Japan as of March, 2010.

Exam date: November, 14th, 2009

•Exam subjects:

Japanese (90min.), Japanese essay writing (90min.), Interview (about 20min.)

See additional details in the "Guide to Application".

SPS also has admissions based on recommendations from Japanese language schools.

2) Admissions Office exams

SPS accepts students who can communicate both in Japanese and English, are deeply interested in global issues, and are eager to build a better society by beginning with themselves.

- •Number of openings: 60 (including Japanese students)
- Eligibility: Students who have completed 12 years of education as of March, 2010.
 (No restrictions on nationality or locations of schools.)

•Exam dates:

First exam: October, 3rd, 2009 Second exam: October, 17th, 2009 See additional details in the "Guide to AO Exam application".

Partner Institutions

U.K.: Oxford University,

U.S.A. : University of Georgia, Emory University

Canada: Queen's University, University of British Columbia

China: Jilin University, Fudan University, Suzhou University, Sun Yat-sen University,

The Chinese University of Hong Kong

Korea: Ehwa Women's University, Yonsei University

Taiwan: National Chengchi University, Tunghai University

Singapore: National University of Singapore



Staff

This leaflet was made by students, faculty members, staff of SPS from all over the world. We wanted you to know our school in your own language. Please visit SPS, our multi-cultural campus and you will find your favorite place. Ma Li, Liu Yan, Seong-hwan Kim, Eun-min Jung, Hisaki Kajiyama, Karin Nitta, On-Kwok Lai, Mark Sawyer, Jung-won Lee, Eiko Ota

입시정보

종합정책학부에서는 유학생을 대상으로 다음과 같은 시험을 실시하고 있습니다. 2010년4월 입학용

유학생 입시

- ●모집인원; 15명
- 출원자격; 외국국적을 소유하고 외국에서 12년의 학교교육을 수료한 사람
 또는 2010년 3월까지 수료 가능 한 사람
- ●시험일: 2009년 11월 14일
- ●시험과목; 일본어시험(90분), 일본어에 의한 소논문(90분), 면접(약20분) 입시정보에 관한 자세한 사항은

관서학원대학 외국인 유학생 시험 요항을 참고해 주시기 바랍니다. 그 외, 일본어 학교의 추천 입학시험도 실시하고 있습니다.

해외협정대학

한국:연세대학교、이화여자대학교 중국:길림대학,중산대학、소주대학、 복단대학,홍콩중문대학 대만:동해대학、국립정치대학 영국:옥스포드대학 미국:죠지아대학、에모리대학 캐나다:퀸즈대학、브릿티쉬·콜롬비아대학 싱가폴:싱가폴 국립대학

招生信息入試情報 (2010年4月入学生用)

综合政策学部,为留学生实施入学考试。

留学生入学考试

- ●招生名额: 15名
- ●考试资格:拥有非日本国籍,完成12年学校教育以上者(至2010年3月分)
- ●考试日程: 2009 年 11 月 14 日

 ●考试科目:日语考试 (90分)日语小论文 (90分)面试 (20分钟左右)

详情,请参照关西学院大学外国人留学生入 学要项。 同时,本校还设有来自于日本语学校推荐的 入学考试。

海外协定姊妹校

中国: 吉林大学、中山大学、苏州大学、 复旦大学,香港中文大学 台湾:东海大学、国立政治大学 韩国:延世大学、梨花女子大学 新加坡:新加坡国立大学 英国:牛津大学 美国:乔治亚大学、埃默理大学 加拿大:皇后大学、英属哥伦比亚大学



Study environment and prospects after graduation

Kobe Sanda Campus (KSC) : Sanda City, Hyogo Prefecture. One hour from Osaka and Kobe

- Number of students, international students and professors: 2283, 124, and 67 (as of April, 2009)
- KGU International Students' Residence: Takarazuka, Hyogo. One hour from KSC.
- Status of international alumni (undergraduate school) : Employment in Japan 47.8%: graduate school 21.7%, return to home country, marriage, etc 30.4% (graduates of 2008)

학업 환경, 진로

- ■코베 산다 캠퍼스; 효고켄 산다시, 오사카, 코베에서 한 시간 소요
- ■종합정책 학부 학생수, 유학생수, 교직원수; (2009년 4월 현재) 2283명, 124명, 67명
- ■관서학원대학유학생 레지던스; 효고켄 타카라즈카시, 캠퍼스에서 한 시간 소요
- ■유학생의 주요 진로 2008년도 졸업생 일본에서 취직: 47.8% \대학원 진학: 21.7% \귀국·결혼등: 30.4%

学部师生概况

■学部地理位置:神户三田校区:西日本地区兵库县三田市 交通状况:从大阪、神户乗 JR 或公交车到三田约一个小时
 ■学部师生概况:学部学生总数:2283名 留学生数:124名(中国,韩国,台湾,香港等) 教员数:67名(注・2009年4月份统计)

- ■字部师生概况:字部字生忌数: 2283 名 留字生数: 124 名(中国,韩国,台湾,香港等) 教员数: 67 名(汪 · 2009 年 4 月份统计 ■留学生宿舍:关西学院大学留学生会馆:兵库县宝塚市,离校区一个小时
- ■留学生毕业后的主要去向:(根据 2008 年毕业生) 留日就职: 47.8 % 留日升入大学院: 21.7 % 回国·結婚等: 30.4 %

Kwansei Gakuin University School of Policy Studies

669-1337 Hyogo Pref. Sanda city Gakuen 2-1 Tel: +81-(0)79-565-7601 http://www.kwansei.ac.jp/s_policy/index.jsp spswebmaster@ml.kwansei.ac.jp